
Vetlanda Bäckseda kommundelsråd Protokoll 2024-05-20 
 

Tid: Klockan 19.00-21.00 

Närvarande:  

Thomas Englund (SD) ordförande Sven-Åke Karlsson (S)  

Lars-Inge Lundgren (VF)  

Harriet Andersson (KD)  

Julia Bengtsson (M)  

 

Mötet öppnades 

1) Val av sekreterare Julia Bengtsson 

2) Val av justerare Lars-Inge Lundgren 

3) Genomgång av föregående protokoll 

4) Kommundelsråd konstaterar med tillfredställelse att tidigare förslag från kommundelsrådet 

kommer att genomföras och att vi i Vetlanda ska ha ett vackrare och levande torg där Vetlanda bo ska 

kunna få känslan av en riktigt mötesplats. 

5) Kommundelsråden ser positivt på att kommunen ska behålla en detaljplan som möjliggör att en 

dagligvaror handel ska finnas i stället för Willys. Vi har fått kännedom om att flera familjer med barn, 

samt gamla människor och funktionshindrade personer är mycket oroliga 

• om att mataffären Willys kommer flyttas så långt ifrån centrum. Dessa personer kommer vara 

begränsade i möjligheten att kunna handla de dagliga matvarorna. Vi anser också att det är viktigt för 

att ha en mataffär så nära centrum för ett levande, attraktivt och fungerande centrum i Vetlanda. 

6) Områden i Nydalarondelen har utvecklats mycket. Flera stora affärer har flyttat till området och 

kommundelsrådet anser att det är viktigt att möjliggöra att kunna ta sig dit även utan bil för att kunna 

handla. Vi efterlyser att kollektivtrafiken ska inkludera i sin planering dessa affärer och ha stopp nära 

butiker för att öka tillgängligheten till handel i Nydalaområdet. Exempelvis hur Jönköping har det vid 

A6. 

7) Det har framkommit klagomål från invånare som bor i centrum att tillgängligheten i området blivit 

helt begränsad under cruising dagen. Kommundelsrådet föreslår att när tillståndet ges så ska 

kommunen se till att personer som bor i området ska ha möjlighet för att ta sig hem med deras bilar. 

8) På grund av mycket osäkerhet på kvällar och nätter, mest på helger så önskar kommundelsrådet att 

Vetlanda Kommun ska fortsätta framföra ökad polisnärvaro i Vetlanda kommun. 

9) Kommundelsråds arbete diskuteras. Det är därför vi planerar att bredda kontakten med invånarna i 

Vetlanda-Bäckseda genom att skaffa ett Facebook sida där kommundelsrådet ska kunna ha ett tätare 

kontakt med lokalbefolkningen. 

10) Nästa möte 2024-09-09 kl. 19.00 hemma hos Harrieth Andersson. 

11) Mötet avslutades. 

 



Ordförande   Sekreterare  Justerare 

Thomas Englund Lundgren  Julia Bengtsson Lars-Inge 


